
 

Pirkanmaan hyvinvointialueen yleisavustus 2023 ja sen käyttö vuonna 2024 

 

Talousarvio toteutukselle oli laskettu 12 kuukaudelle 

Haimme Hyve-hankkeelle (Yhteisöneuvonnan-hanke) Pirhan yleisavustusta keväällä 22.300 euroa vuodessa 

ja tämä meille myös myönnettiin.  Hanke oli laskettu 12 kuukaudelle siten, että Hyve-hankkeen 

yhteisöneuvontaa olisi toteutettu 1 krt/viikossa Multisillassa Tampereella ja 1 krt/viikossa Nokialla.   

Olimme hakeneet avustusta 12 kk ajalle kahdessa pisteessä, huomioimatta, että avustushaussa oli 

tarkoitettu juuri vuonna 2023 käytettäväksi suunniteltuja rahoja.  Pahoittelemme erehdystämme. 

 

Toteutus 

Rahoituksen käyttö alkoi 1.6. Multisillan osalta, mutta Nokialla vasta 5.10., kun saimme toimintaan 

soveltuvat tilat Prismasta. Samaan aikaan meiltä tiedusteltiin halukkuutta tulla mukaan Annalassa 

aloitettavaan vastaavaan toimintaan. Tässä asiassa saimme 21.9. Tuukka Salkoaholta vahvistuksen, sille, että 

viivästyneen Nokian yhteisneuvonnan osalta käyttämätöntä avustusta voidaan käyttää Annalassakin, jossa 

vastaavaa toimintaa aloitettiinkin sitten 24.10. Hankkeen aloitus tapahtui vain yhdessä paikassa, mutta tällä 

hetkellä toteutamme sitä kolmessa paikassa alkuperäisen kahden sijasta.  

 

Käyttämättömän avustuksen siirto ensi vuodelle? 

Anomme avustuksen siirtoa vuodelle 2024 siten, että voisimme jatkaa yhteisöneuvontaa Multisillan, 

Annalan ja Nokian pisteissä ensi vuonna hankkeen käyttämättä jäävällä avustuksella.  

Arviomme tällä hetkellä tältä vuodelta käyttämättä jäävän avustuksen määrän liikkuvan noin 10.000 € 

tuntumassa. 
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